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U Vinici, 25. listopada 2021 .

ZA}ISMK SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA

(zapisnik sjednice br. 8)

Osma sjednica Skolskog odbora Osnovne Skole Vinica odriala se 25. Iistopada 2021 . godine s podetkom
u 18:00 sati online.

!d!glt4lrih!9!i: Nikolina Sirodi6, Vesna llndi6, Branimir Stimec, Mihali6 Marijan, Martina Kaplji6
Oprevdeli izortan.k Ljiliam Sfokrajec, Anja Tot
qg4li.pdlgltlir Mirjam Jambriiko (mvnateljica), Marilla Dvari6 (tajnica)

Predsjednica Skolskog odbor4 Nikolina Sirodi6, konstati@ da je p.isutna pohebna ve6ina dlanova
Skolskog odbora (5 dlanova) te 6e se donositi pravovaljane odluke.
Utvrdeni dnevni red jednoglasno je prihv#en, te on glasi:

1. lzvjes6e s prethodne sjednice Skolskog odbora
2. Donosonje Odluke o odabiru kandidata po provedenom naUedaju za radno mjesto uditelj/ica

hryatskogjezika, neodreileno puno radno l.rijeme
3. Donoienje Odluke o raspisivanju natjedaja na odredeno puno radno lrijeme na radnom mjestu

spremad/ica, zamjena za bolovanje
4. Razno - aktualnosti u Skoli, pitanla i odgovori, rasprava o daljnjim zadacima

ToC.1.
Na zapisnik 7. sjednice nije bilo primjedbi, te je onjednoglasno usvojen.

Toa.2.
Pod drugom todkom dnevnog reda, ravnateljioa skole gda. Jambriiko govo la je kako je na temeUu
Odluke Skolskog odbora Osnovna Skola Vinica raspisala je natjeaaj za popunjavanje upratrjenog radnog
mjesta uaitelja,/ice hrvatskog jezika na neodrealeno puno radno vrijeme koji je bio objavlj€n 8.10,2021. s
mkom prijave kandidata od 8 dana. Na nadedaj pristigo je 14 zamolbi od kojihjedna molba nije pdhvadena
te je odbadena kao neuedna. 13 molbi su pravodobne, potpune i kandidati ispunjavaju uvjete naiedaja.
Povjerenstvo je utvrdilo listu kandidat4 medutim, uvidom u Clanak 5. Pravilnika o odgovarajudoj vrsti
obrdzovanja uliteUa i studnih sumdnika u osnovnoj lkoli 0\1N 6/2019), dla*a 105. Zakona o odgoju i
obrazovanju u osnovnoj i srednjoj Skoli (NN 87/08 , 86/09, 92/10, l05ll0,90lll, 5/12, l6lt2, 86t12, 126112,
94113, 15414, 01117, 68/18,98119, 64120) utwdeno je da de se na prccjenu i rrednovanje pozvati l0
kandidatkinja koje prema dlanku 5. spomenutog Pmvilnika i dl. 105. Zakona imaju prednost nad kandidatima
dija naobrazba/stelena kvalifikacija spada u toaku b) spomenutog Pravilnika. 1 0 kandidala pozvano je na
Focjenu ivrednovanje koje se odrzalo 25.10.2021.. na koje se odazvalo 5 kandidata. Ostali kandidati vise se
ne smatraju kandidatima u postupku te se smatra da su povukli svoj u prijavu. Nakon pismenog testa tri najvise
bodovno mngirana kandidata pozvana su na usmeni razgovorlintervju pred trodlanim Povjerenstvom. Nakoa
sastavljanja Izvje56a o provedenom postupku procjene i vrednovanja kandidata u natjedajnom postupku
zaposljavarja na radno mjesto uditelja/ice hflatskog jezika na neodrealeno puno radno vrijeme i utvrdivanje
rary lhte kadidata (KL: 1 12-0221 -01/3, URBR: 2186-lu0t-21-19 od 25.10.2021.) povjerenstvo 

F€dlate
ravnateljioi Mirjani JambdSko da z.draLi davanje prethodne suglasoosti Skohkog orlbora za zasnivanje



mdnog odnosa za najbolje mngiranu kandidatkinju. Skobki odbor daoje prethodnu suglasnost i odlu{€no je
kao u izeci.

Ravnafeljica Mirjana JanbriSko predlaZe najvise bodovno rangiranu kandidatkinju na sklapanje Ugovora o
mdu-na-radno mjesto uditetica hffatskog jezik4 Laru Furjan. magistru hflatskog jezika i knjiZivnosti i
povijesti, na rcodredeno puno radno vrijeme. Skohki odbor dao je jednogJasnu iuglasnost za sklapanje
ugovora o ndu s prcdlozenom kandidatkinjom.

Toi.3
Pod &e6om todkom dnernog gila.M. JambdSko govo.ilaje kako je pohebno raspisati natj€daj za radno
mjesto sFemad/ica Skole radi dugotrajnog bolovanja aposledice S. prodanovi6.
Na zamjeni za bolovanjo radilaje spremadica D. So5tari6 kojaje po provedenom nateiaju primuena na

lTdr€if3o puno radno vriieme, stog4 radno mjesto na odrcateno puno radno lrteme (zamjena za
bolovanje) ostalo je upraZnjeno,
Skolski obor je nakon javnog glasovanja jednoglasno donio odluku o raspisivauju natjelaja za
spomenuto radno mjesto.

Toa. 4
Ravnateuica M. Jarnbrilko pod todkom ,8azio., govorila je o realizaciji Erasmus projekt4 odrzali su
se koordinaciiski sastanci u zemlji suradnici - Spanjolskoj.
Takoder, govodla je o odmoru udenika nakon ,,Svih svetih,, te odrZavanju online nastave od 4.-
5.|.202t.
Pozvalaje dlanove na daljnje odrZavanje dobro suradnje u radu i odludivanju Skokog odbora,

Sjednica j€ zavrSila u I7:20.

Zapisnidar:

)*"-,1
Predsjednik Skolskog odbora:
v.r. Nikolina Sirodi6


